
VENØBOEN  

BESTYRELSESMØDE 22.5.2012 

Til stede: Anker Jensen, Søren Hindkjær, Uffe Lundby, Jan Bendix, Karin Kristensen, 

Aase Askanius, Bodil Anker-Møller  

Gæst v. pkt 1: Pilot v. Forsvaret Jens Chr. Hansen 

Fraværende: Ove Bjerre 

1. Helikopterlandingsplads:  Jens Chr Hansen orienterede om forudsætningerne 

for etablering af helikopterlandingsplads på Venø. Venøboen ønsker at tage 

initiativ til en sådan etablering på bålpladsen nord for havnen ( Nisses jord) . 

Åse forhører hos Nisse, Anker og Jan præsenterer for havnebestyrelsen og 

kommunen, og vi stiler efter at indgå aftale med Forsvaret ( v. Jens Chr 

Hansen), som  formelt skal  godkende pladsen. 

2. Åben Ø :Åse og Karin præsenterede folder om dagen, som Venøposten skal 

trykke (1000 stk).  Vi sætter 3500 kr af til annoncering, som søges dækket v. 

sponsorering fra Hvidbjerg Bank, Venø Menighedsråd – og alternativt Venø 

Udviklingsfond. 

Destribution af brochuren: 

Anne: Sejlkub Struer, Lemvig Sejlklub,  

Jan: trykning, udformning af annonce til lokalviser, Turistkontoret. 

Pressemeddelelse– udformning og fremsendelse, information til 

Sammenslutning af småøer. 

Søren H: kontakt til Radio Midtvest 

Anker: Struer bibliotek, Struer gymnasium,  

Teltopsætning fre. 8.6.2012, kl. 19.15:   Per M, Mogens , Uffe,  

Fotograf på dagen: Grethe 



Materialer i informationsteltet: naturplakater fra VenøPosten, brochurer om 

at bo på Venø, salgsopstillinger huse, små-ø-brochurer, Efterskolepjece,  

Bemanding af infoteltet aftalt. Kontaktperson ang. arrangementet m. 

mobilnummer: Karins 

3. Foreningsbetaling for VenøPosten: Regninger fra foreningsbetalere sendes 

ud hurtigst muligt (kassereren) 

4. Erhvervspolitik: Jan Bendix orienterede om Venø-, Hjarnø-, Aarø-initiativ og 

forslag Sammenslutningens generalforsamling til gennemførelse af 

erhvervspoltik  

5. Erhvervsudvikling Venø: Venø Boen søger Ø- Lag-midler til erhvervsudvikling. 

Venø Erhvervsklub forestår projektet 

6. Ang. besøg af folketingudvalg:VenøBoen bakker op . Jan og Anker danner 

foreløbigt udvalg. Punktet genoptages ved bestyrelsesmøde (11.6.) 

7. Venøbesøgskort er etableret – der indsamles erfaringer med henblik på at 

gøre ordningen permanent. Efter aftale med Venø Færgefart gennemføres 

prøveordningen indtil efterårsferiens afslutning. 

8. Sansefestival: VenøBoen  deltager sammen med bl.a Efterskolen. Punktet på 

senere bestyrelsesmøde 

9. Færgen:  Sagen ang nye nattider afventer VBGF´s stillingtagen 

10. Artikler til VenøPosten: Jan skriver om Åben-Ø, Århus- kampagnedagen,  

 

 

 

 

NÆSTE MØDE: 11.6. og afholdes hos Ove ( OBS: flyttet fra 14.6.) 

 


